
 

Referat fra tirsdag d. 6. juni 2017 

Afbud: Jytte, Ole, Erling, Thomas. Peter den første time. 

Næste møde: Tirsdag den 22. august kl. 19.15. 

Nyt medlem: Ann Vejby Held (håndbold) 

Referent: Anne Birte 

Orientering om mødet med politikerne den 31/5: 

Knud Larsen refererede fra stormødet, at man fastholdt beslutningen fra 2014 vedrørende udsendelser til 

Samrådene. 

Møde med Aalborg Kommune vedr. Vodskovvej og Trekanten Kirkevej/Vodskovvej: 

Den 17/5 deltog Jesper fra erhvervsforeningen, Peter, Erik og Knud i et møde, hvor også kommunens 

konsulent deltog. Hun kommer med et forslag, som Samrådet får at se, så der er mulighed for en dialog. 

Drøftelse af udsmykningen af ”Trekanten”: 

Anne Birte orienterede om sit besøg den 21/4 hos kommunens kulturkonsulent med henblik på at få hjælp til 

en ansøgning om et kunstværk hos Statens Kunstfond.  

Den 15/6 tager Peter, Knud og Erik tankerne om kunstprojektet med til mødet vedrørende Vodskovvej. 

Fællesmøde med Vestbjerg Samråd om cykelsti mellem byerne: Afventer mødedato. 

Open by Night den 31/8: Samrådet deltager. 

Landsbyklynge - hvordan griber vi borgerinddragelsen an?: Punktet udsættes til næste møde. 

Finn vil gerne med i styregruppen. 

Hvad mener vi vedrørende ”Peterspladsen”?: 

Vi holder kontakten til kommunen og er klar, hvis vi modtager en henvendelse fra dem. 

Almindelig gensidig orientering samt vores faste tjekpunkter: 

Erik orienterede om, at vandtårnsprojektet går godt. 

Sct. Hans aften arrangeres af Samrådet og erhvervsforeningen. Leo oplyser, at der er tjek på det. 

Samrådet arrangerer et valgmøde inden kommunevalget. Arbejdsgruppen består af Knud, Erik og Peter. 

Kassereren oplyser, at vi har modtaget det sædvanlige beløb fra kommunen. 


